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Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 17.09.2024 o 16:00 hod. 

v malej zasadačke na mestskom úrade 
 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 

PROGRAM:  

1)  Otvorenie zasadnutia  

2)  Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice  

3)  Voľba návrhovej komisie  

4)  Schválenie programu zasadnutia 

5)  Zánik mandátu poslanca Mestského zastupiteľstva 

6)  Zloženie sľubu nového poslanca Mestského zastupiteľstva 

7)  Zmena rozpočtu mesta na rok 2024   

8)  Kúpa osobného automobilu  

9) Zámer podania žiadosti na Fond na podporu športu – výzva: „Výstavba,  

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ 

10)  Záver 

 

 

Zasadnutie otvoril primátor mesta a všetkých srdečne privítal. Skonštatoval, že sú 

prítomní 4 poslanci. Ospravedlnil p.p. Brodnianskeho a Šťastného. Zastupiteľstvo  je 

uznášania schopné.  

 

Za zapisovateľku určil pani Sliacku,.  

Za overovateľov zápisnice určil p.p. Mgr. Milotu Antonickú a Ing. Bohuslava Beňucha. 

Do návrhovej komisie boli zvolení p.p. Mgr. Antonická a RNDr. Róbert Lauko.   

 

Následne zástupkyňa primátora oboznámila prítomných o programe zasadnutia, ktorý 

bol schválený.  

 

Hlasovanie: Za: 4 

                    Proti: 0 

                    Zdržal sa: 0 

 

 

Bod č. 5+6 

Primátor informoval o zániku poslaneckého mandátu: s účinnosťou od 04.09.2024 

zanikol mandát poslanca Mestského zastupiteľstva mesta Dudince  podľa § 25 ods. 2  
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písm. f) zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov pánovi Ing. Petrovi Villantovi /nezávislý kandidát/. 

 

V súlade s § 192 zákona NR SR č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného 

práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov nastupuje náhradník - kandidáta, ktorý 

získal vo voľbách do orgánov samosprávy mesta Dudince, ktoré sa konali dňa 29. 

októbra 2022 najväčší počet platných hlasov vo volebnom obvode č. 1. 

 

Podľa  výsledkov volieb na poslanca mestského zastupiteľstva uverejnených  v zápisnici 

Miestnej volebnej komisie ako náhradník – kandidát, ktorý nebol zvolený za poslanca 

obecného zastupiteľstva vo volebnom obvode č. 1, a to s počtom platných hlasov 176, 

bol pán Peter Gutten, SMER – sociálna demokracia, ktorý nastupuje na zaniknutý 

mandát poslanca Mestského zastupiteľstva mesta Dudince ako náhradník.  

 

Funkcie poslanca mestského zastupiteľstva sa ujme v zmysle § 25 ods. 1 písm. a) zákona 

SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov po zložení sľubu 

poslanca na prvom zasadnutí mestského zastupiteľstva, na ktorom sa zúčastní. 

 

Zástupkyňa primátora predniesla návrh na uznesenie o zániku poslaneckého mandátu: 

 

Berie na vedomie 

Zánik mandátu poslanca mestského zastupiteľstva a členstva v stavebnej komisii ako 

predsedu stavebnej komisie. 

 

Následne požiadala pána Petra Guttena, aby pristúpil k zloženiu sľubu poslanca 

mestského zastupiteľstva. Po prečítaní sľubu ho svojim podpisom potvrdil a primátor 

mesta mu odovzdal osvedčenie o zvolení za poslanca mestského zastupiteľstva.  

 

Návrh na uznesenie:  

 

Konštatuje 

Novozvolený poslanec Mestského zastupiteľstva v Dudinciach Peter Gutten  zložil 

zákonom predpísaný sľub poslanca mestského zastupiteľstva. 

 

Po hlasovaní primátor mesta aspoň neoficiálne poďakoval p. Villantovi za jeho 

odvedenú prácu poslanca mestského zastupiteľstva.  

 

 

Bod č. 7 

Primátor mesta požiadal hlavného kontrolóra, aby prítomných informoval o zmene 

rozpočtu na tento rok, ktorý zdôvodnil zmenu rozpočtu. 

 

Týka sa: 

I. Navýšenia bežných príjmov  

II. Zvýšenia kapitálových výdavkov 
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Ad I. Na základe skutočnosti plnenia dane z ubytovania možno predpokladať zvýšené 

príjmy na tejto položke a prekročenie pôvodného nastaveného rozpočtu vo výške 

 

 

600 000 €. Aktuálny návrh rozpočtu zatiaľ konzervatívne počíta so zvýšením príjmov 

dane z ubytovania na úrovni 12 499 € t. j. vo výške zvýšených kapitálových výdavkov.  

 

Ad II. Mesto Dudince plánuje realizovať nákup osobného motorového vozidla Renault 

Trafic Minibus 2.0 dCi v sume 12 499 €. Zmena rozpočtu je podmienená schválením 

kúpy uvedeného vozidla. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Primátor len uistil, že navýšenie o 12 tis. € je reálne, dane z ubytovania sa lepšia.  

 

Poslanec Beňuch sa zaujímal v akej výške sú, na čo mu primátor odpovedal, že cca 50 

tis. €. V schválenom rozpočte bola položka na nákup auta, ale to bolo pre mestskú 

políciu.  

 

Bez diskusie bol návrh na uznesenie schválený: 

 

Schvaľuje 

Zmenu rozpočtu mesta na rok 2024 rozpočtovým opatrením č. 3/2024.  

 

Hlasovanie: Za: 5  

                    Proti: 0 

                    Zdržal sa: 0 

(Hlasoval aj novozvolený poslanec MsZ). 

 

 

Bod č. 8 

Primátor informoval, že situácia s vozovým parkom na meste je slabá. 9 – miestne auto 

sa nám kazí a využívali ho nielen športovci, ale aj spojená škola a seniori na výlety 

a exkurzie. Dosluhuje a je potrebné nové. Kúpu nového auta sprostredkoval p. poslanec 

Lauko. 
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Poslanec Lauko: venuje sa kúpe a predaju áut, ale v jeho vozovom parku nebolo nič 

podobné ako by sme chceli, ale v inzerátoch našli podobné auto. Predajca dokonca 

spustil aj cenu, auto prešlo kontrolou originality a je v dobrom stave aj napriek roku 

výroby 2013. Ide o auto Renault Trafic Minibus 2.0 dCi, čiernej metalízy. Cena je 

12 499 €.  

 

Poslanci bez diskusie schváli kúpnu zmluvu. 

  

Návrh na uznesenie: 

 

Schvaľuje 

Kúpnu zmluvu na kúpu osobného automobilu zn. Renault Trafic Minibus 2.0 dCi za cenu 

12 499 € od predávajúcej  Ema Paulová, 951 71 Velčice 154. 

 

Hlasovanie: Za: 5  

                    Proti: 0 

                    Zdržal sa: 0 

 

 

Bod č. 9 

Primátor informoval, že sa jedná o výzvu z Fondu na podporu športu. Teraz sa bude 

schvaľovať iba zámer. Nie je to výzva, na ktorú sa pripravujeme.  

Ide o menšiu výzvu pre obce do 3 000 obyvateľov, spolufinancovanie minimálne vo 

výške 10% čo je veľmi dobre. Spolufinancovanie zo strany žiadateľa je vo výzve 

nastavené na minimálne 10 %  z celkových oprávnených výdavkov na projekt, pričom 

vyššie percento znamená viac bodov a väčšiu šancu na úspech.  

V minulosti bolo vo výške 30-35%.  

Predmetom žiadosti bude rekonštrukcia futbalového ihriska, nakoľko podložie je v zlom 

stave. Táto rekonštrukcia mala byť súčasťou toho veľkého projektu, ale v prípade 

úspešnosti sa z neho odstráni. Projekt na rekonštrukciu je pripravený. Čo sa týka 

veľkého projektu, pripravuje sa projektová dokumentácia pre stavebné povolenie,  ale 

závisí od viacerých faktorov.  

 

Bez diskusie návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie: 

 

Schvaľuje 

Zámer podania žiadosti na Fond na podporu športu – výzva: „Výstavba,  rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“. 

 

Hlasovanie: Za: 5  

                    Proti: 0 

                    Zdržal sa: 0 

 

Na záver primátor v krátkosti informoval, že najbližšie MsZ sa bude konať buď 17.10. 

alebo 24.10.2024. Poslancov požiadal, aby aspoň emailom potvrdzovali svoju účasť, 

resp. neúčasť na zasadnutí. Čo sa bude riešiť na nich tak určite odpadové hospodárstvo 

a príprava rozpočtu na rok 2025.  
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Nikto z prítomných už nemal príspevok do diskusie, zástupkyňa všetkým poďakovala 

a ukončila zasadnutie MsZ.  

  

 

Zvuková nahrávka zo zasadnutia je zverejnená na YouTube kanály s názvom 

Zastupiteľstvo Dudince.   

 

 

 

 

                                                                                            PaedDr. Dušan Strieborný 

                                  primátor mesta 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Mgr. Milota Antonická 

Ing. Bohuslav Beňuch  

 

Zapisovateľka: Monika Sliacka   

 

 
 
 
 
 
 


